
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 28 grudnia 2020 r. 

 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

 Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

 Zastępca Wójta Gminy Dębnica Kaszubska – Karol Żukowski 

 Kierownik Referatu Administracyjnego – Agnieszka Żukowska 

 Skarbnik Gminy – Marek Malinowski 

 Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej sp. z o.o. – Anna 

Kurzawa-Gerczak 

 Kierownik Oczyszczalni ścieków i sieci wod.-kan. – Grzegorz Stencel 

Radni nieobecni: Cech Roman, Olech Marcin 

Radni spóźnieni: Krzysztof Badowski 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

3. Omówienie spraw bieżących. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 10:42 otworzył Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych 

Rady Gminy.  

1) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji ściekowej Dębnica 

Kaszubska. 

Radny Bartłomiej Tutak złożył wniosek o nieopiniowanie projektu uchwały na komisjach 

wspólnych. 

Postanowiono o nieopiniowaniu projektu uchwały. 

2) Projekt uchwały w sprawie dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w Gminie Dębnica 

Kaszubska. 

Radny Bartłomiej Tutak złożył wnioski o udostępnienie dokumentacji związanej ze 

sprawozdaniem kwartalnym z wydobycia i sprzedaży wody, a także wniosku i decyzji dotyczącej 

postępowania w sprawie zmiany taryf za wodę. 

Radny Witold Leśniewski poprosił o przedstawienie planu likwidacji start wody. 



O godzinie 11:44 na posiedzenie dotarł Przewodniczący Rady Krzysztof Badowski. O godzinie 

11:50 dołączyła Wójt Gminy Iwona Warkocka. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2 0 1 

Rewizyjna 0 0 2 

Infrastruktury i Budżetu 2 0 2 

Skarg, Wniosków i Petycji 1 0 2 

3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie zmieniające warunki pracy 

radnej Rady Gminy Dębnica Kaszubska – Pani Jadwigi Lejczak. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2 1 0 

Rewizyjna 0 2 0 

Infrastruktury i Budżetu 2 2 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 2 1 0 

4) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 0 

5) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska na 2020 rok. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 0 



Ad. 3 

Przy tym punkcie udzielono odpowiedzi na petycję mieszkańców Skarszowa Górnego 

dotyczącą remontu drogi do miejscowości w ramach rządowego wsparcia dla wsi 

popegeerowskich. Droga ta będzie wnioskowana o dofinansowanie jednak w mniejszym zakresie 

niż wskazywali mieszkańcy. Droga od miejscowości do drogi wojewódzkiej nr 210 będzie 

poddawana bieżącym remontom. 

Radny Piotr Paczesny poprosił o dołożenie płyt na drodze w stronę Dudzicz. 

Pani Edyta Badowska, mieszkanka obecna na komisjach wspólnych, odczytała oświadczenie 

dotyczące Jej osoby i prowadzonej działalności gospodarczej. 

Ad. 4 

O godzinie 14:03 zamknięto posiedzenie wspólne wszystkich komisji. 

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Szymaniuk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady prowadził:  

Ireneusz Ziółkowski 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

 


